
Ungdommens Sjakkforbund

Protokoll - Styremøte desember 2023

Dato: 07.12.2023 19:00

Møtet ble gjennomført som et digitalt møte.

Deltagere:

Lasse Østebø Løvik
Anders Aure
Anniken Vestby
Ariza Hina
Egil Arne Standal
Per Fredrik Holand
Kristine Ganz
Livia Lindstad
Olga Dolzhykova - ikke tilstede
Geir Kristian Jacobsen - ikke tilstede
Ingrid Skaslien - ikke tilstede
Bjørn Robert Unhjem - ikke tilstede
Sofie Sæther - ikke tilstede

Styret er dermed beslutningsdyktig.

Sak 23/13/1

Godkjenning av innkalling og saksliste
Vedtak
Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt.

Sak 23/13/2

Oppdatering fra kontoret
Spørreundersøkelse om Førsteraden er sendt ut. Undersøkelse om sjakk.no kommer etter jul.
Oppdatering fra utvalg
Prosess nyansettelse Sjakk & Samfunn

 

Sak 23/13/3

Oppdatering fra nordisk samling
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Sak 23/13/4

Støtte til utdanning - avtaler med sjakklinjer
Prinsipper for tildeling av støtte til sjakklinjer. Likebehandling/kriterier
Hva ønsker styret skal inngå i avtale med NTG og/eller andre.
 
Vi har i dag to sjakklinjer for vgs, NTG og TTG. I tilegg er det vedtatt en ny linje i Trondheim som har
oppstart fra høsten 24.
 
Disse linjene har enkelte likhetstrekk med tanke på finansiering og struktur, men er også organisert
ganske forskjellig. 
 
NTG er organisert under Olympiatoppen og forbund og særforbund har et ansvar med tanke på kvaliteten
på utdanningen som gis. 
TTG er eid av stiftelsen Telemark Toppidrett og er slikt sett mer fristilt. 
Begge finansieres over samme modell, 85% av elevkostnaden dekkes av statlig støtte (privatskoleloven),
de resterende 15% dekkes av egenbetaling fra den enkelte elev. Det vil si at størrelsen på budsjettet er
helt avhengig av antall elever linjen har. 
Begge skolene har samme pris for det generelle studietilbudet, 26 220 kr. På NTG er prisen for linjen, som
kommer på toppen av den generelle prisen, 16 000 kr, på TTG er tilsvarende kostnad satt til 14 000 kr. 
 
Hva som dekkes over denne linjekostnaden varierer noe, for TTG skal også utelandsturer dekkes over
denne, for eleven. På NTG står det at internasjonale samlinger kan dekkes over linjeavgiften, ikke at den
skal det. 
 
Det vil legges inn mer informasjon her om etableringen av sjakklinjen på NTG, samt nåværende avtale
med linjen. 
 
Dette er samlet som bakgrunnsinformasjon for diskusjon og vedtak i denne saken. Per i dag mottar
sjakklinjen på NTG 100 000 kr i året i støtte fra USF og NSF til sammen. Denne støtten baserer seg på en
avtale mellom forbund og linjeansvarlig, som var gjensidig fordelsaktig. Blant annet landslagsamlinger var
en del av avtalen med skolen, som nå ikke lenger er mulig. 
NIF organsierer en del at toppidrettsatsingen sin via Olympiatoppens idrettsgymnas, og tanken har vært at
det skal fungere slik for sjakken også. Dette fremgår av forarbeidet for etablering av linjen, og avtalen
inngått med linjeansvarlig. Denne avtalen er nå utdatert og det må eventuelt inngås en ny.
 
I tiden etter avtale med Sjakklinjen på NTG ble inngått, har sjakklinjer blitt etablert ved andre skoler også,
nærmerer bestemt TTG og kommende linje i Trondheim. Styret må ta stilling til prinsipper for tildeling av
støtte til slike linjer, og hva man ønsker ut av eventuelle avtaler. 
 
Når det gjelder det økonomiske, har forbundet flere alternativer. For det første, ønsker forbundet å bidra
økonomisk til denne typen linjer. Det er GS sin mening at dette er fornuftig, siden sjakklinjer er en viktig del
av satsing på og for unge talenter. Alternativene blir om det skal gis støtte til alle sjakklinjer, eller om det
skal differensieres mellom dem, om potten på 100 000 skal økes før fordeling, eller fordeles mellom
linjene på et vis. 
 
For GS fremstår det som naturlig med en viss differensiering, basert på at forbundet har et visst ansvar,
som beskrevet på Olympiatoppen.no og i forarbeidene for etablering av NTG, for innholdet og kvaliteten
på utdanningen gitt på skoler organsiert under Olympiatoppen. En gjensidig avtale med linjer som mottar
støtte er også et kriterium som bør ligge til grunn. En slik avtale bør inneholde opplegg som
turneringer/samlinger for toppspillere og unge talenter, utover elever ved linjen. 
 
Siden det også er slik at samtlige av disse linjene tilbys over private skoler, der elevne selv må dekke en
del av kostnadene. Det vil for noen bety at å søke seg inn på en slik skole ikke er aktuelt, på grunn av
økonomi. Det kan derfor også være hensiktsmessig å disktuere en mulig støtteordning rettet mot elevene.
Særlig siden statlig støtte til den enkelte linjen er basert på elevtall, støtte tildeles per elev. Svakt elevtall
kan føre til at linjen ikke regnes som økonomisk bærekraftig, så dette er et viktig fokusområde også for
linjene. 

Side 2 av 5



Vedtak
Det tas initiativ til å inngå ny avtale med NTG, i tråd med ønskene om å reetablere ny, gjensidig fordelaktig
avtale. 
En representant fra hvert styre, GS, representant fra administrasjonen og en fra toppsjakkutvalget, går
sammen for å utarbeide et utkast. 
Resultat av arbeidet og dialog med NTG legges frem til samlingen i januar. 
 
Anders representerer USF.
Vedtaket var enstemmig.

Sak 23/13/5

NM for Ungdom
Flott arrangement med mange fornøyde tilreisende. Totalt 274 deltakere. Takk til arrangør for flott
arrangement!
 
Forbedringer som bør vurderes til neste gang:

Appellkomitee
Teknisk ansvarlig
Fairplay officer?
Bedre rutiner for å løse problemer som skulle oppstå der og da. 
Klare retningslinjer fra forbundet for å hjelpe arrangør med å få ting på plass.

Vedtak
Vi følger opp at arrangør har Appellkomitee. Fremtidige arrangører sender bekreftelse til kontoret om
appellkomitee. Få inn i tildelingsbrev.
 
Det må være en teknisk kompetent person tilstede. 
 
 
Vedtaket var enstemmig.

Sak 23/13/6

Sjakkpass
USF kjøpte i forrige periode en del Sjakkpass. Olga har gått i gang med kurs av ulike klubber. Prosjektet
har vært populært og det er kommet flere bestillinger av prøvepakke enn vi har bestilt. Totalt mangler 300
sjakkpass. Avtalt pris er 104 NOK. Totalt 31 200.
 
Ønsker USF å kjøpe inn disse passene i tillegg? Ekstern finansiering?
 
 
 
Saken flyttes til neste års regnskap. 

Sak 23/13/7

Personvern
Vurdering av posting av bilder av barn og unge i sosiale medier. Bevisstgjøring.
 
Egil Arne følger opp GDPR
 
Ta en bredere diskusjon rundt bilder og video og livestreaming av barn og unge etter Egil Arnes rapport. 
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Sak 23/13/8

Mikroputtklasse NM for Barne- og Ungomsslag
Det er kommet inn forslag om å opprette en Mikroputtklasse under NM For Barne- og Ungdomslag 2024.
Arrangør er Greveløkka og virker å være positiv til forslaget.
 
Merk at det i fjorårets versjon for første gang ble avholdt med egen mikroputtklasse og norgesmestertittel i
klassen. Det endte at arrangør mot forbundet anbefalinger spilte i egen mikroputtklasse med 6 lag over 7
runder. 

Vedtak
Mikroputtklasse kan opprettes dersom det er nok spillere i både Mikroputt og Miniputt til å ha fullverdige
klasser. 

Sak 23/13/9

Informasjon angående tilskuddsmidler
Gjennomgang basert på spørsmål stilt i forrige møte
 
Egil Arne følger opp med administrasjonen. Leverer rapport. 

Sak 23/13/10

Valg av USF-representant til toppsjakkutvalget
Vedtak
Olga stiller som USFs representant. 
Vedtaket var enstemmig.
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Sak 23/13/11

Annet
Parksjakk:
"
Det vi ønsker å få gjort nå er å opprette en liten gruppe som kan organisere denne turneringen med
følgende hovedoppgaver:

1. Utvikle turneringskonseptet. Her kan man jo gjøre mye likt som de har gjort i Spania, de har jo en
del erfaringer på det.

2. Søke flere kommuner om støtte og kanskje bedrifter også?
3. Finne egnet sted og sørge for at det kan gjennomføres der. Vi har jo snakket om utendørs på

Bjergsted og vi har fått kontaktperson i kommunen som har ansvar for det. Han vi kjenner i
kommunen mente dette skulle være enkelt å få til, men han kontaktpersonen vi fikk oppgitt har ikke
svart på tlf.

4. Lage en invitasjon som skal ut til skolene slik at de får det inn i skolekalenderen og kan melde seg
på

"
 
Sammenslåing: 
Status? 
Osloproblematikken løst?
 
Fysisk møte/julebord 19.01. 
------------> Landsturneringen aldersbestemte klasser.

Vedtak
Leder følger opp parksjakk
 
Kristine informerer om sammenslåingsarbeidet
 
Styret gleder seg til julebord og møte. 
Vedtaket var enstemmig.
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